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Aino Hyvärinen 
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Ella Rajavaara 
Sanni Sillanpää   saapui 17.04 

 

Puhe- ja läsnäolo-oikeutetut 
  

  Paul Pellas 

 

1. Kokouksen avaaminen 

Kokous avattiin ajassa 17.02. 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 



3. Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta 

Kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Johannes Simelius ja Eero Salokorpi. 

 
4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen 

Esityslista hyväksyttiin sellaisenaan.  

 

5. Ilmoitusasiat ja posti 

Iltakoulu on saanut kutsun Man@gerin vuosijuhlille sekä Valtio-opin opiskelijat ry:n 
vuosijuhlille. Hallitus kiittää kutsuista.  

Anti-lehden toimituskunta on kartoittanut hallituksen kiinnostusta lähteä mukaan tekemään 
Yökylässä hallituksella -juttusarjaa. Kiitos hyvästä ideasta ja hallitus jää pohtimaan tätä.  

 

6. Talous 

a) Taloustilanne 

Kokouksen aikaan Iltakoulun tilillä oli rahaa 39 389 euroa. 

 

b) Laskut ja korvaukset 

Ei hyväksyttäviä laskuja tai kulukorvauksia. 

Rahastonhoitaja ja puheenjohtaja kävivät pankissa ja kaikki toimii.  

 

7. Sähköiset päätökset 

a) Nette Länsipuro ehdotti, että ostetaan noin 90 eurolla syötävää ja juotavaa 
hallituksenvaihtokonferenssiin. Menot menevät HVK budjetista. Ehdotus hyväksyttiin. 

b) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Onni Murtomäelle 38,46€ kahvin ja kaurajuoman 
ostamisesta aj-tilaan. Menot menevät aj-tilan budjetista ja katetaan kahvipassien 
myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

c) Nette Länsipuro ehdotti, että hankitaan teetä ja pulla-aineksia enintään 10 eurolla 
aj-tilaan. Menot menevät aj-tilan budjetista ja katetaan kavhipassien myynnillä. Ehdotus 
hyväksyttiin. 



d) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Silkkipaino Tam-foliolle 747,5€ Iltakoulun 
collegeista. Menot menevät varainhankinnan budjetista ja katetaan myyntituloilla. 
Ehdotus hyväksyttiin. 

e) Nette Länsipuro ehdotti, että ostetaan tarjoiltavaa tutor-infoon 23.1.2025 enintään 15 
eurolla. Menot menevät tutoroinnin budjetista. Ehdotus hyväksyttiin. 

f) Nette Länsipuro ehdotti, että ostetaan aloitussaunaa 21.1.2025 varten tarjoiltavaa enintään 
60 eurolla. Menot menevät saunabudjetista. Ehdotus hyväksyttiin.  

g) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Nette Länsipurolle 12,5€ pitsatarvikkeiden 
ostamisesta hallituksenvaihtokonferenssiin. Menot menevät HVK budjetista. Ehdotus 
hyväksyttiin.  

h) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Vertti Alamännistölle 74,88€ tarjottavien ostamisesta 
hallituksenvaihtokonferenssiin. Menot menevät HVK budjetista. Ehdotus hyväksyttiin.  

i) Ella Rajavaara ehdotti, että ostetaan max. 2 pulloa mehutiivistettä harkkakyykkää varten. 
Menot menevät liikunnan budjetista. Ehdotus hyväksyttiin.  

j) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Ella Rajavaaralle 8,89€ mehutiivisteen ja 
kahvikuppien ostamisesta harkkakyykkään. Menot menevät liikunnan budjetista. Ehdotus 
hyväksyttiin.  

k) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Nette Länsipurolle 12,6€ tarjoilujen ostamisesta 
tutor-infoon. Menot menevät tutoroinnin budjetista. Ehdotus hyväksyttiin.  

l) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Vertti Alamännistölle 33,97€ aloitussaunan 
tarjoiluista. Menot menevät saunabudjetista. Ehdotus hyväksyttiin.  

m) Iida Nissilä ehdotti, että maksetaan Onni Murtomäelle 8,37€ sokerin, kardemumman, 
öljyn, jauhojen ja mustan teen ostamisesta aj-tilaan. Menot menevät aj-tilan budjetista. 
Ehdotus hyväksyttiin.  

n) Hertta Ehrling ehdotti, että maksetaan 35,06€ OVH:lle, että Iltakoulun nettisivut pysyvät 
pystyssä. Menot menevät viestinnän budjetista. Ehdotus hyväksyttiin. 

o) Venla Salonen ehdotti, että ostetaan aj-tilaan vieraskirja enintään 15 eurolla. Menot 
menevät aj-tilan budjetista ja katetaan kahvipassien myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 
 
 

 
8. Palaute hallitukselle 

Hallitus on saanut palautteen, jossa yhteiseen opiskelutilaan henksun tiloissa toivotaan 
jatkojohtoja sekä sohvaa tai nojatuolia. Henksu hoitaa opiskelutilaan liittyvät asiat, mutta Vertti 
Alamännistö laittaa asiaa eteenpäin henksulle. Hallitus kiittää palautteesta.  

Hallitus on myös saanut palautteen, jossa aj-tilaan toivotaan naulakkoa tai hattuhyllyä. Hallitus 
kiittää palautteesta, mutta haluaa huomioida, että aj-tilan lähistöllä on paljon naulakkoja, joihin 
päällysvaatteet voi jättää. Sen lisäksi aj-tilassa ei kauheasti ole ylimääräistä tilaa ja 
naulakko/hylly tekisi tilasta vielä ahtaamman tuntuisen.  



Hallitus on myös saanut palautetta kyykkäjoukkueen valintatavasta. Hallitus kiittää palautteesta. 
Iltakoulun kyykkäjoukkueen jäsenet valitaan arpomalla, mutta ensikertalaisuus huomioidaan 
valinnoissa.  

 

 

9. Anti-lehden painatustarjous 

Aiemmin Anti-lehden painopaikkana on toiminut Keuruun laatupaino. Tarjouksia kyseltiin 
useammasta paikasta, mutta Keuruun laatupaino on todettu hyväksi ja sen tarjous oli edullisin. 
Nette Länsipuro ehdotti, että valitaan Keuruun laatupaino Anti-lehden painatusta varten. Ehdotus 
hyväksyttiin.  

 

10. Kaiuttimen ja mirkofonin hankinta tapahtumakäyttöön 

Keskustelimme kaiuttimen ja mikrofonin hankinnasta tapahtumakäyttöön. Sitä voitaisiin 
hyödyntää tiloissa, joissa ei ole erillistä äänentoistoa tai äänentoisto on maksullinen. 

Johannes Simelius ehdotti, että ostetaan Sony SRS-XG500 Bluetooth-kaiutin ja siihen mikrofoni. 
Kulut menevät osittain kaverisitsien ylijäämäisestä budjetista ja loput tapahtumabudjetista. 
Ehdotus hyväksyttiin.  

 

11. Ylimääräinen yhdistyksen kokous 

Ylimääräinen yhdistyksen kokous järjestetään keskiviikkona 5.2. kello 18 tilassa Linna K103.  

Keskusteltiin roolijaosta kokouksen puheenjohtajaksi, sihteeriksi, ääntenlaskijoiksi sekä 
jäsenyyden tarkastajiksi.  

 

12. Toivekysely jäsenistölle vuodesta 2025 

Hallitus kävi läpi toivekyselyn vastauksia ja keskusteli niistä. Hallitus kiittää jäsenistöä 
palautteesta ja toiveista ja pyrkii ottamaan ne huomioon toiminnassaan.  

  

13. Menneet tapahtumat 

a) Hallituksenvaihtokonferenssi 16.1. 

Tapahtumassa oli kivaa ja pizza oli erityisen hyvää. 



b) Harkkakyykkä 21.1. 

Tapahtumassa oli paljon porukkaa kylmästä ja jäisestä säästä huolimatta. Mehu ja 
makkarat syötiin kaikki.  

 

c) Aloitussauna 21.1. 

Tapahtuma meni hyvin. Uuni ei toiminut, mutta patongit saatiin kuitenkin lämpimäksi. 
Hallitus pahoittelee, ettei tarjoiltavaa riittänyt kaikille.  

 

d) Tutor-info 23.1. 

Tutor-info meni hyvin ja tutoroinnista kiinnostuneet saivat paljon hyvää infoa. Oli kivaa, 
että Hanna Peevo oli paikalla ja esitettiin paljon hyviä kysymyksiä.  

Tutor-haku on auki 3.2. asti. Muistakaahan hakea! 
 

 

14. Tulevat tapahtumat 

a) Johto RY <3 International 28.1. 

Tapahtuma järjestetään tiistaina 28.1. TOAS Ilmarin kerhohuoneella. Tapahtumaan on 
tulossa ihanan paljon osallistujia useista eri ainejärjestöistä. Tapahtuman tukihenkilöinä 
toimivat Aino Hyvärinen sekä Johannes Simelius.  

 

b) Kaverisitsit 30.1. 

Kaverisitsit pidetään torstaina 30.1. klo 18 Messukylän työväentalolla. Kaverisitsejä 
varten on tehty budjetti, joka jää ylijäämäiseksi. Yli jäävällä rahalla hankitaan 
tapahtumakäyttöön kaiutin ja mikrofoni. Tapahtumassa ei ole erikseen henksua, mutta 
hallitus hoitaa tarvittavat hommat. Tukihenkilöinä toimivat Aino Hyvärinen ja Emma 
Enestam. Kaverisitsien jatkot ovat Kaijakassa.  

 

c) TREYn järjestöstartti 4.2. 

Hallituslaiset menevät tiistaina 4.2. TREYn järjestöstarttiin kouluttautumaan ja 
verkostoitumaan muiden hallitusten kanssa.  



d) MM Kyykkä 8.2. 

Tiistai 28.1. on viimeinen päivä ilmoittautua Iltakoulun kyykkäjoukkueeseen. 
Joukkueesen valittuja infotaan mahdollisimman pian. Liikuntavastaava Ella Rajavaara ei 
ole vielä saanut tietoa joukkuelipun lunastuksesta, mutta se tulee toivottavasti pian.  
    

e) Love-etkot Staabin kanssa 11.2. 

Ennen YstävänpäiväLovea 11.2. järjestetään Staabin kanssa baarikierros-etkot. 
Tapahtumaan lähdetään yhdessä Keskustorilta klo 19. Tapahtuma on julkaistu ja 
lipunmyynti alkaa keskiviikkona 29.1. kello 11. Viiteen baariin on otettu tapahtuman 
tiimoilta yhteyttä, mutta kaikki eivät ole vielä varmistaneet. Joka baarissa on yksi rasti ja 
parhaiten pärjääville on palkintoja luvassa. Ilmoittautumisen yhteydessä on mahdollisuus 
myös ostaa lippu Lovebileisiin, mutta pelkät etkot ovat ilmaiset. Tapahtuman 
tukihenkilöinä toimii lltakoulusta Johannes Simelius ja Staabista Petra Varjus. Kiitos 
Staabille yhteistyöstä <3 

 

f) YstävänpäiväLove 11.2. 

YstävänpäiväLove järjestetään tiistaina 11.2. Lipunmyynti tapahtumaan alkaa 28.1. klo 
12. 

 

P-klubin kanssa on suunnitteilla sitsit perjantaille 7.3.  

Myös Viherhaalarisitsit ovat tulossa torstaina 20.2. Messukylän työväentalolla. Näistä lisää 
myöhemmin. 

Maisterisauna avannon kera on myös suunnitteilla. Tätä varten aletaan kartoittamaan mahdollista 
osallistujamäärää.  

Suunnitteilla on myös jonkinlainen koulutus tapahtumien tukihenkilöille.  

 

Siirryttiin kokoustauolle ajassa 18.08 

Palattiin tauolta ajassa 18.16 

 



15. Liikunta ja hyvinvointi 

Harkkakyykkä meni kivasti eikä ollut mitään erikoisempia yllätyksiä. Liikunta- ja 
hyvinvointivastaava arpoo Iltakoulun kyykkäjoukkueen jäsenet pian ja ilmoittaa osallistujille. 
P-klubin kanssa pohditaan mahdollista liikuntatapahtumaa, kun saamme P-klubin maaliskuussa 
kyläilemään Tampereelle.  

Iltakoulun liikuntavuorojen lajien mahdollisia muutoksia pohditaan toivekyselyn perusteella.  

 

16. Kulttuuri ja ympäristö 

Toivekyselyn perusteella jäsenistö toivoo lisää leffailtoja, rentoa hengailua sekä lautapelejä. 
Kulttuurin saralla pohditaan, olisiko esimerkiksi kuukauisttainen hengailuilta sopiva tapa 
toteuttaa kyseisiä toiveita.  

Mietinnässä ollut pulkkailu saattaa jäädä huonojen säiden takia väliin tänä vuonna. 

Helmikuussa on tulossa leffailta, mutta ajankohtaa ei ole vielä päätetty.  

 

17. Viestintä ja sosiaalipolitiikka 

Hallitusesittelyt ovat maanantaina 27.1. pyörähtäneet käyntiin Instagramissa ja hallituskuvaus on 
hoidettu.  

Iltakoulu on ilmoitettu Akateemisen verenluovutuksen MM-kilpailuihin ajalle 3.2.-30.4. 

Tiktokia pyritään herättelemään horroksesta ja kaverisitseiltä on ainakin materiaalia tulossa. Stay 
tuned! 

Keskustelimme myös siitä, että hallituslaiset laittavat jatkossa Hertta Ehrlingille tietoa 
lauantaihin mennessä, jos heidän sektoriltaan on jotain tiedotettavaa viikkotiedotteeseen.  

 

 

18. Kehitysyhteistyö ja kansainvälisyys 

Johto ry <3 International -tapahtumaan on ilmoittautunut yli 40 ihmistä. Kaikki on tapahtuman 
osalta kunnossa kauppakäyntiä lukuun ottamatta. Kehitysyhteistyön tilaa pyritään edistämään.  

 



19. Koulutuspolitiikka 

Vertti Alamännistö on käynyt ensimmäisessä Joryssa sekä tiedekunnan kollegiossa. Molemmat 
menivät hyvin. On myös saatu dekaanilounaalle kutsu. 

Maanantaina 27.1. aj-tilassa oli teemapäivystyksenä henksun vierailu aj-tilaan. Iltakoulu sai 
ihania lahjoja ja oli ihana viettää aikaa yhdessä. Kiitos paljon henksulle! 

Koulutuspolitiikkaan liittyvä palaute toivekyselystä pyritään ottamaan toiminnassa huomioon.  

  

20. Työelämä ja alumni 

Helsingin excun alustavat kohteet ovat tiedossa ja niitä kontaktoidaan tiistaina 28.1. Excu 
sijoittuu ti 18.3. , ke 19.3. tai edelliselle viikolle. Toivekyselyn tulokset on huomioitu kohteiden 
valinnassa.  

Eero Salokorpi tapaa keskiviikkona 29.1. YKA-lähettilään kanssa.  

 

21. Varainhankinta 

Colleget on jaettu kahta lukuun ottamatta. Anna Mäkilä hakee Iltakoululle YKA:n järjestötukea.  

Haalareiden sponsoreita aletaan pikku hiljaa kartoittamaan. Tarkoituksena olisi uusia 
sponsoreille lähetettävä haalarikuva, eli kuva siitä, mikä kohta haalarista maksaa minkäkin 
verran. Uusia haalarimerkkejä on tulossa ja ne laitetaan myyntiin, kun saapuvat. Myös vanhoja 
haalarimerkkejä pitäisi tilata lisää.  

Keskustelimme ideasta Iltakoulu-mukeista. Mahdollisuutta näihin ja muihin toivekyselyssä 
ehdotettuihin Iltakoulu-tuotteisiin selvitellään.  

 

  

22. Tutorointi ja yhdenvertaisuus 

Toistaiseksi tutoriksi on hakenut 9 ihmistä. Tutorhaku on auki maanantaihin 3.2. Kaikki 
rohkeasti hakemaan!  

 

23. Kevätkokous 

Kevätkokous järjestetään mahdollisesti keskiviikkona 26.3. Suurien vuosijuhlien vuoksi on 
toivottu uutta talousarviota. Tätä katsotaan kevätkokouksessa.  



 

 

24. Puheenjohtajan tilannekatsaus 

Nette Länsipuro muistutti hallituslaisia tutustumaan tapahtuman järjestämisen ABC:hen 
hallituksen Drivessa. 

Kaikki sujuu hyvin ja seuraavassa hallituksen kokouksessa paikalla on myös hallituksen 
14.jäsen.  

 

25. Muut esille tulevat asiat 

Puhuimme liikuntatapahtumista ja mahdollisuudesta järjestää esimerkiksi joogaa. 

Hallituksen 4. kokous osuu aikataulun mukaan perioditauolle. Hallitus pohtii myöhemmin, miten 
kokous järjestetään.  

 

26. Seuraavan kokouksen ajankohta 

Seuraava kokous järjestetään maanantaina 10.2. klo 17. Tila selviää myöhemmin.  

 

27. Kokouksen päättäminen 

Kokous päätettiin ajassa 18.51. 

 

 

________________________________  ________________________________ 

Nette Länsipuro, puheenjohtaja   Venla Salonen, sihteeri  

 

 

 

________________________________  ________________________________ 

Johannes Simelius, pöytäkirjantarkastaja  Eero Salokorpi, pöytäkirjantarkastaja 
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